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Motionssvar
till motion angående adoption av älg

Bakgrund

”Varför äger inte -sektionen en Älg??”, det undrade Kulturminister Björn Ardö i sin proposition till
sektionsmötet år 2000. I hans proposition framgår det att adoptionen av en älg för 10 000 kr var en
mycket kraftig sponsring från Skånes Djurpark då det normala priset låg mellan 75 000 och 100 000 kr.

Då, år 2000, accepterade sektionsmötet den prislappen. Nu, efter mer än 20 år av inflation, tillväxt
i föreningens omsättning och medlemsantal, samt många trevliga älgresor till Höörs kommun, anser
styrelsen att det är fullt rimligt att för samma pris återigen adoptera en älg som Hilberts själ(g) kan
återuppstå i.

Yrkande

Styrelsen yrkar därför

att bifalla motionen i sin helhet.

I Gnun, Älgen, och det Heliga Piggsvinets tjänst,
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